

The most recent revision of this translation and of other documents is available as a free download at:
<http://ssrn.com/abstract=1579414>

**Ordinance to Implement the Law For the Protection of the Unity of Party and State.
From 29 March 1935.**

Based on the Law For the Protection of the Unity of Party and State from 1 December 1933 (Law Gazette I p. 1016) I order: [...]

Section 2: The SA, the SS, the National Socialist Motorist Corps, the Hitler-Youth (including the Young People, the Association of German Girls, and the Young-Girls), the NS-German Student Association, the NS-Womanhood are sections of the National Socialist German Workers' Party.

Section 3: The NS-German Physicians Association, the Association of National Socialist German Lawyers, the NS-Teachers' Association, the NS-Peoples' Welfare, the NS-Care for War Victims, the Association of German Civil Servants, the NS-Association of German Technicians, the German Workers' Front (including the NS-Society "Power by Enjoyment") are associated organizations of the National Socialist German Workers' Party. [...]

Section 6: All public agencies are obliged to help the Accounting Master of the National Socialist German Workers' Party and his delegates in fulfilling their obligations and have to fulfill the requests of the Accounting Master of the National Socialist German Workers' Party issued on the basis of this ordinance.

Section 7 (1): The First Ordinance from 23 March 1934 (People's Observer, Munich edition No. 86 from 27 March 1934 and Berlin edition No. 87 from 28 March 1934) to Implement the Law For the Protection of the Unity of Party and State from 1 December 1933 is abolished. [...]

The Leader and Chancellor Adolf Hitler
 The Vice-Leader R. Heß
 Minister Without Portfolio
 The Minister of the Interior Frick

Verordnung zur Durchführung des Gesetzes zur Sicherung der Einheit von Partei und Staat. Vom 29. März 1935.

Auf Grund des Gesetzes zur Sicherung der Einheit von Partei und Staat vom 1. Dezember 1933 (Reichsgesetzbl. I S. 1016) verordne ich: [...]

§ 2 Die SA, die SS, das Nationalsozialistische Kraftfahrkorps, die Hitler-Jugend (einschließlich des Jungvolks, des Bundes Deutscher Mädel und der Jungmädel), der NS-Deutsche Studentenbund, die NS-Frauenschaft sind Gliederungen der Nationalsozialistischen Deutschen Arbeiterpartei.

§ 3 Der NS-Deutsche Ärztebund e.V., der Bund Nationalsozialistischer Deutscher Juristen e.V., der NS-Lehrerbund e.V., die NS-Volkswohlfahrt e.V., die NS-Kriegsopferversorgung e.V., der Reichsbund der Deutschen Beamten e.V., der NS-Bund Deutscher Techniker, die Deutsche Arbeitsfront (einschließlich der NS-Gemeinschaft "Kraft durch Freude") sind die der Nationalsozialistischen Deutschen Arbeiterpartei angeschlossenen Verbände. [...]

§ 6 Alle Behörden haben dem Reichsschatzmeister der Nationalsozialistischen Deutschen Arbeiterpartei und seinen Beauftragten zur Erfüllung seiner Obliegenheiten Hilfe zu leisten und den Ersuchen des Reichsschatzmeisters der Nationalsozialistischen Deutschen Arbeiterpartei, die auf Grund dieser Verordnung an sie ergehen, zu entsprechen.

§ 7 (1) Die erste Durchführungsverordnung vom 23. März 1934 (Völkischer Beobachter, Münchener Ausgabe Nr. 86 vom 27. März 1934 und Berliner Ausgabe Nr. 87 vom 28. März 1934) zum Gesetz zur Sicherung der Einheit von Partei und Staat vom 1. Dezember 1933 wird aufgehoben. [...]

Der Führer und Reichskanzler Adolf Hitler
 Der Stellvertreter des Führers R. Heß
 Reichsminister ohne Geschäftsbereich
 Der Reichsminister des Innern Frick